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   Referent: Bjarke 
 

 

Ca. tid Pkt   Referat        



17.00  0 Godkendelse af 

dagsordenen 

 

 

17.00 1 Meddelelser og orienteringer 

- Sidste skoledag 2025 

- Ny ferieplan 

- Nyt fra SBU (fast punkt) 

- Afstribning på 

parkeringsplads 

- Fastholdelse, 

uddannelse og 

rekruttering.  

- Sygefravær 

- Budget 

- Fonde 

- Skolebus 

- Pædagogisk leder 

Sidste skoledag 2025 

Der vil være DJ og fest fra 

klokken 13 til 16 på et – indtil 

videre – ukendt sted i 

kommunen. 

Appel til at forældre 

arrangerer fest om aftenen 

for eleverne efter den 

kommunale del.  

 

Ny Ferieplan 

Der skal udvælges dage, 

hvor skoledagene skal 

forlænges for at kompensere 

for at der er placeret 199 

skoledage 

 

Orientering fra SBU (Skole- og 

børneudvalget) 

Vi gør det til et fast punkt, 

med det forbehold, at man 

overvejer hvad der har 

relevans for Himmelev.  

 

Afstribning på 

parkeringsplads 

Vi håber, det bliver lavet i 

efterårsferien.  

 

Fastholdelse, uddannelse og 

rekruttering. 

Et punkt som måske kunne 

arbejdes med i fremtiden. 

 

Sygefravær 

Skal dette være et fast punkt 

kvartalsvist?  

Man kunne evt. se på omlagt 

undervisning.  

Det kunne i kontekst af 

skolebestyrelsesarbejde evt. 

være interessant at kigge på i 

forhold til nogle principielle 



samtaler omkring mængden 

af fx ture.  

 

Budget 

Det forventes at budgettet 

går i 0, og man vil for 

fremtiden være opmærksom 

på de fejl, som afstedkom 

dette budgetårs forkerte 

tildeling (på baggrund af 

antal af klasser).  

 

Skolebus 

Niels har bedt om aktindsigt i 

sagen omkring buslinjerne 

ved Himmelev som led i en 

argumentation for at 

genetablere 204 (buslinje). 

 

Pædagogisk leder 

Pernille er konstitueret 

pædagogisk leder, og der er 

planlagt en pædagogisk dag 

med SFO’en d. 8/11 ’24, hvor 

det er planen at få skabt 

fælles fodslag.  

 

17.15 2 Evaluering af fødselsdagen 

 

Hvordan blev dagen oplevet 

fra forældre- og 

elevperspektiv? 

 

Er der erfaringer vi kan tage 

med til en evt. kommende 

skolefest? 

Det oplevedes som godt, at 

der ikke kunne købes ting. På 

den anden side, har det 

måske også afstedkommet at 

man ikke nødvendigvis kom 

rundt på hele skolen.  

 

Man kunne godt have ønsket 

sig mere information op til 

dagen i forhold til hvad de 

enkelte klasser skulle lave.  

 

Det generelle indtryk var at 

det var en rigtig god dag.  

 

Det oplevedes som lidt svært 

at orientere sig på skolen og 

finde ud af hvor de forskellige 

værksteder opholdt sig.  



17.25 3 Evaluering af mobilpolitikken 

– tilbagemeldinger fra 

trivselsråd 

Hvordan har 

evalueringsmetoden 

fungeret? 

Hvilke pointer kan vi 

uddrage? 

Hvordan kan vi arbejde 

videre med særligt 2.B’s 

evaluering om brug af Ipads 

og Teams? 

 

Opsummeret.  

Der er fuld opbakning til 

politikken.  

 

To opmærksomhedspunkter i 

udskolingen *indsættes 

efterfølgende* (ligger som 

bilag til nærværende møde).  

 

Skolen har en digital 

antimobbe- strategi.  

 

Det er en politisk beslutning at 

devices skal med hjem.  

 

Det er en opmærksomhed(!) 

værd, at det netværk man er 

koblet op på, på sin skole- 

device, afgør hvilke filtre der 

’beskytter’ brugerne; i dette 

tilfælde eleverne.  

Dette opleves af nogle 

forældre som problematisk, 

at eleverne på den måde 

har en ’åben port til hele 

internettet’ med hjem til 

hjemmenetværket.  

 

Der er fuld 

forældreopbakning til Mobil- 

og Device politikken.  

Et par 

opmærksomhedspunkter går 

igen (indsendt efter mødet 

fra Mette): 

På udskolingsniveau er 

eksempler på savn af 

funktioner på telefonen i 

dagligdagen; fx 

kalenderfunktionen til at 

skabe struktur i skoledagen 

samt betalingsfunktionen, når 

der skal købes mad i Meny. 

Detter bliver dog håndteret. 



På indskolingsniveau opleves 

politikken ikke relevant 

endnu, da det er de færreste 

børn, som har mobiltelefon 

med, men der bakkes op. Til 

gengæld fylder det i 

besvarelserne, at børnene 

har adgang til ipads, spil, 

online chatforum (Teams), 

osv. i timerne og derhjemme. 

Desuden er der ønske om 

inspiration til forældre SoMe-

politik samt at børnene 

lærer digital dannelse i 

undervisningen. 

 

 

 

 

17.45 4. Tilbagemelding om 

forældresamarbejdet. 

 

Kommunen har udsendt 

anbefalinger om 

forældresamarbejde, og vi 

skal komme med en 

tilbagemelding/have en 

drøftelse 

 

Det er tanken at man kan 

bruge materialet 

’Tænketanken’ som en slags 

refleksionsramme i fremtidige 

arbejder med fx 

udarbejdelser af principper 

eller des lignende. 

 

Det pointeres, at materialet 

kan agere omdrejningspunkt 

for det gode 

forældresamarbejde som 

decideret 

inspirationsmateriale.  

 

18.15 5. Spisepause Tak for mad! 

18.30 6. Skolens principper 

 

Med udgangspunkt i det 

oplæg, der er lavet af 

forberedelsesgruppen, 

afsætter vi resten af mødet til 

at arbejde med principper 

 

Inspirationsmateriale fra skole 

og forældre  HER 

’Udlån af lokaler’, ’Overgang 

fra børnehave til 1. klasse’ og 

’Klassesammenlægning og 

https://www.skole-foraeldre.dk/artikel/principper


Forslag: Slette alle principper 

fra hjemmesiden og lægge 

alle de principper op, som vi 

er enige i, kan blive i deres 

form indtil videre. 

 

PH faciliterer processen 

klassedeling’ kan 

skrinlægges.  

Resterende principper kan 

lægges på hjemmesiden, 

dog behæftet med ’under 

revision’. 

Der arbejdes med følgende 

principper i tre grupper med 

efterfølgende nedslag og 

tilbagemeldinger: 

Princip for 

skolehjemsamarbejde 

- Daniel, Nynne og 

Pernille 

Skoledagens organisering og 

rammer 

- Mette, Mike og Lise 

Elevernes læring og trivsel 

- Jesper, Niels, Rie og 

Bjarke 

(Lejrskole, ekskursioner og 

hyttetur). 

 7. Evt. og punkter til kommende 

møder 

 

 

Niels Warring     Pernille Holmberg 

Formand for skolebestyrelsen    Skoleleder  


